
Protokoll styrelsemöte   

2017-06-13   

Närvaro:   

Thord Byström, Camilla Rönnqvist, Eleonor Sjögren   

Madelene Dahlgren, Satu Kettunen, Maria Drangel, Ingela Jacobsson  

 Malin Johansson  

    

  

§4.1 Mötets öppnande   

Ordförande Thord Byström hälsade alla närvarande välkomna och förklarade mötet för öppnat  

  

§4.2 Dagordning   

Dagordningen godkändes  

  

§4.3 Val av justerare   

Madelene Dahlgren valdes att jämte Ordförande Thord Byström justera dagens protokoll  

  

§4.4 Föregående protokoll  

Godkändes och lades till handlingarna  

  

§4.5 Ekonomisk rapport   

4.5.1 Plusgiro 

Plusgirot 220621:-  Juni                            Antal medlemmar 291 st 2017-06-13  

Betalda Fakturor  

Gravyrverkstan Linköping  

Faktura IDC medlemskap  

 

§4.6 Skrivelser/mail IN / UT   

  

IN     

RM IPO 2017 

Anmälningar Rikslägret 

Svenska Australien Cattledogklubben 

Avräkningsunderlag SBK och SDK 

Avelskonferans Oktober 2017 

Redovisning Sv. Dobermannvinnare 2017     

  

UT   

RM IPO 2017 

 



§4.7 Rapporter:   

4.7.1 IDC VM 

Stort Grattis! Svenska laget 3 topp placeringar samt tog ett lagbrons.  

Nilla Bengtsson med Ali 

Camilla Dahlgren med Cape Secure Artillery 

Madelene Dahlgren med Dobvoyage Fabulouse 

Tommy Andersson med Irox Vom Maindreieck 

Thomas Karlsson med Briskas Deniro 

Ingela Jacobsson med Diragos Javanth 

Härligt kämpat av alla med fina poäng! 

4.7.2 PR / Info Nästa manusstopp för tidningen är 30 Juni  

4.7.3 Prov /Tävling Inga rapporter har inkommit 

4.7.4 Utställning Rapport från Lisa Druse Bilaga 

4.7.5 Exteriör Inga rapporter har inkommit 

4.7.6 Avel / Hälsa Madelene rapporterar att Maria Nissilä Andersson och Linda Atmer Kommer ingå i 

Avelsutskottet 

HD gruppen jobbar vidare med att sammanställa det de kommit fram till. Kommer en presentation 

senare.  

Barbro Kamleitner och Melissa Carlsson arbetar vidare med DCM frågan 

Kardiologen Jens Häggström har meddelat att om man vill lämna ett vävnadsprov av sin hunds hjärta 

efter den tagits bort eller avlidit skall provet läggas i flytande kväve för att kunna bedömas och 

utesluta DCM. Detta görs enklast på SLU Uppsala hos Jens  

4.7.7 Trofén för 2017 är påbörjad  

4.7.8 Rikslägret Camilla rapporterar att det finns anmälningar i samtliga grupper 

Spår 1 ekipage 

Sök 5 ekipage 

IPO 9 ekipage 

Lydnad 6 ekipage 

Tävlings lydnad 5 ekipage 

Kommer kontakta alla instruktörer och skicka ut ett PM. Då det bara är ett ekipage anmält i spår 

gruppen kommer instruktören kontaktas att det inte blir någon spår grupp. Det finns fortfarande 

lediga rum och vi kommer ta emot anmälningar in i det sista. 

Fredag 7 Juli kl.18.00 är det medlemsmöte Backamo Lägerplats. Dagordning kommer finnas på 

hemsidan 

Lördag 8 Juli Dobermann Race kl.18.00 

Söndag BH-Prov Camilla lägger in detta i prov och tävling. Domare och provledare finns på plats 

 

§4.8 Nya frågor   

4.8.1 RM IPO 2017  

Budgeten Västra lämnat oss ser bra ut. Tillskriver ordförande Nilla Bengtsson att inte glömma 

budgetera för kostnader för Priser till alla tävlande.  

Styrelsen Beslutar att ta förslaget på figuranterna Fredrik Wennbom och Johan Nordqvist på IPO RM 

2017 som västra lämnat 

Platsen Skedevallen Tidaholm ser jätte bra ut. Fina planer och bra med nära boende mm. 

Västra ansvarar för att bjuda in figuranterna samt domarna! 

4.8.2   

 

§4.9 AU   



Inget har beslutats  

   

§4.10 Aktivitetslista  

Inkommer inom kort   

  

§4.11 Övriga frågor   

4.11.1 Avelskonferansen okt 2017 åker Malin Johansson på. Sätta ihop ett program eventuellt 

tillsammans med Rottweilerklubben. Ta beslut om detta via mail då det krockar med IPO RM 2017 

4.11.2 Förtjänstecken till medlemmar i klubben. Kom med förslag på medlemmar som gör ett 

fantastiskt arbete för vår klubb. Inkom med förslag på namn till Thord Byström innan Augusti 2017 

4.11.3 2018 går klubbens Vinnarutställning i Stockholm. Klubben firar då 50 års Jubileum och nu 

börjar planeringen för firandet 

4.11.4 RM Lydnad 2017 

Stockholms LO står som arrangör och Lydnadskommittén tar hand om detta. Beatrice Laurent och 

Thomasine Swahn har skickat ut förfrågan till domare och tävlingsledare. De väntar in svar från 

dessa 

 

§4.12 Nästa möte   

Tisdag 15 Augusti kl.19.00  

  

§4.13 Avslutning    

Thord tackade de närvarande för ett bra möte och förklarade detsamma för avslutat   

  

  

Vid protokollet                                                      Justerare                                                       Ordförande  

Eleonor Sjögren                                                    Madelene Dahlgren                                  Thord Byström 

 


